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1. Opening door de voorzitter 

Voorzitter, Ria Tel, opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 

Ze vraagt of iemand bezwaar heeft dat zijn/haar naam in de notulen vermeld wordt. 
Niemand heeft bezwaar.  

Er volgt een voorstel rondje. 

2. Mededelingen 

• - Morgenavond 29 feb is er weer Gast van de Raad. U kunt op het stadhuis 
een kijkje nemen in de raadzaal en kennismaken met gemeenteraadsleden. U 
krijgt een korte rondleiding door het stadhuis. Aansluitend kunt u de 
gemeenteraadsvergadering bijwonen. Aanmelden op de website van de 
gemeente.

• - De overlast van geparkeerde fietsen in de binnenstad loopt de spuigaten uit. 
Hinderlijk voor winkeliers, bezoekers en bewoners.  De gemeente heeft 
belanghebbenden uitgenodigd voor een bijeenkomst op 5 maart om te 
inventariseren wat eraan gedaan kan worden. 

• - Op 18 maart overleggen de centrumwijkraden met de wijkwethouder. De 
wijkraad Binnenstad zal aandacht vragen voor het volgende: In het college-
accoord staat over de openbare ruimte: meer ruimte op de stoep voor de 
voetganger en minder verrommeling. Hoe staat het daarmee? Wij zien nog 
wel wat zaken die beter kunnen.

• - Op 23 maart is het landelijke opschoondag. De Lutherse Kerk in de Witte 
Herenstraat doet mee en daar kunt u ‘s morgens om 10 uur een handje 
helpen. Info op onze website.

• Over de Brug en Terug op 6 en 7 april. Twee dagen kunst en ambachten in de 
Bakenesser buurt en de Burgwal. 

3. Notulen vergadering 25 oktober 2023 

Niemand heeft op of aanmerkingen.  
De notulen worden vastgesteld. 

Nav punt 4 afschaffen Wijkraad. Wat was de mening van de wijkraad? 
Antw: dit is te lezen op de website en komt nog terug bij punt 4.  

4. Update speerpunten wijkraad 

• Terrassen   

Twee leden van de wijkraad hebben met Hoofd Handhaving en 
Beleidsaviseur Openbare Orde en Veiligheid gesproken over de afspraken 
die gemaakt zijn op de thema avond.  



42 terrassen hebben een waarschuwing gekregen en staan onder toezicht.  

De inrichtingsplannen zijn oud en er is geen capaciteit om deze te 
actualiseren. Er zijn geen inrichtingsplannen voor de Spaarneoever.  

Vergunningen zijn nog steeds niet transparant en worden niet gepubliceerd. 
Het vergunningverleningsproces is voor alle partijen niet helder.  

D66 heeft vragen over dit proces gesteld. Echter het antwoord laat nog op 
zich wachten.  

Uitstallingen beleid 

Ondernemers uit de Gierstraat hebben op 1 en 15 februari ingesproken over 
de handhaving van het uitstallingenbeleid. Zij willen verruiming van het beleid 
(dat dateert uit 2013) en tot die tijd opschorten van de handhaving. De 
gemeenteraad staat daar sympathiek tegenover en behandelt op 29 februari 
een motie die de commissie Ontwikkeling vraagt om het beleid opnieuw te 
bezien.  

De burgemeester heeft op 1 februari gezegd dat er geen sprake kan zijn van 
niet handhaven ook al is dat een paar jaar niet actief gebeurd.  

Nagekomen informatie: op 29 februari is de ingediende motie door het 
college ontraden (gebrek aan capaciteit), maar toch aangenomen.  

• Verkeer 

Geen nieuws  

• Pilot vrije openingstijden 

Tot 4 maart kan iedereen een zienswijze indienen over de Visie Nachtcultuur.  

Er is een zienswijze door Jan Bultman ingediend. Wiebe van Rij is geen voorstander 
van de visie die er nu voorligt. 

Daarbij beperkt de evaluatie zich alleen tot de directe omgeving van de deelnemende 
horeca zaken en ontbreekt het aan de ‘lopen en sloop’ straten, zoals de 
Koningstraat.  



Vrije openingstijden 

Er is nog geen nieuw voorstel vanuit het college nav de uitspraak van de rechter. 

Er is wel een gesprek geweest met de BM en de bewoners van de Smedestraat.  

Tot nu toe ligt de pilot stil voor de 5 deelnemende zaken in de Smedestraat.  

• Transitie wijkraad naar wijkplatform 

Vele bewoners van de binnenstad hebben ideeën om hun buurt mooier of beter te 
maken. Vele bewoners zijn op tal van manieren actief, soms via de wijkraad maar 
vaak op andere wijze. Om te zorgen dat iedereen de kans krijgt om actief te zijn, zich 
te laten horen en te laten zien wat er speelt en aan de gemeente te zien wat er speelt 
in hun buurt heeft de gemeente gezocht naar een andere vorm dan de wijkraad zoals 
ze nu functioneert.  

De wijkraad Binnenstad ziet dit en herkent bovenstaand.  
De maatschappij verandert en het participatieproces zal hierin moeten meebewegen.  

De wijkraad Binnenstad sprak vaak in namens de bewoners. Echter, het was 
onduidelijk of dit het standpunt van alle bewoners was.  

De wijkraad is daarom ook voorstander van het op te richten wijkplatform  

Het wijkplatform kan niet meer inspreken namens de bewoners. Ze zal de bewoners 
faciliteren om zelf in te spreken.  
De huidige wijkraad herkent dit en ondersteunt dit.  

Het wijkplatform Leefbare Binnenstad heeft als rechtsvorm voor een stichting 
gekozen.  

Ze zoekt verbinding met de ondernemers, bewoners, bewoners die wijk 
overstijgende zaken behartigen, cultuur en maatschappelijke organisatie om 
gezamenlijk aan de leefbaarheid te werken.  

Het wijkplatform zal haar grenzen verleggen en de voormalige wijkraad Vijfhoek, 
Raaks Doelen zal opgaan in de stichting Wijkplatform leefbare binnenstad Haarlem. 

• Evenementen 

Op donderdag 7 maart van 19:00 tot 21:30  uur vindt er een 
participatiesessie plaats voor het vernieuwen van het evenementenbeleid. 
De sessie is open voor iedereen.  

Marijke Overdijk zal namens de wijkraad Binnenstad aanwezig zijn.  



• Ontwikkelingen Stationsplein 

Vele bewoners zijn aangeschoven voor de activiteiten die plaats gaan vinden 
op het Stationsplein.  

Er liggen 2 varianten waarover de gemeenteraad een besluit zal gaan 
nemen.  

Variant 1 is dat alle bussen over de Jansstraat zullen rijden. 

Variant 2 is dat de bussen verdeeld blijven rijden over de Jansstraat en de 
Kruisstraat.  

99% van de bewoners zijn tegen de Jansstraat variant. Echter alle bewoners 
krijgen de indruk dat er al gekozen is voor de Jansstraat variant en dat het 
participatie proces meer toneelspel is dan dat er werkelijk geluisterd wordt.  

5. Bewoners aan het woord 

Op 4 maart wordt de verlichting op het Begijnhof aangelegd.  

In week 13 zal er op het Begijnhof begonnen worden met het plantsoen. 

Er wordt gevraagd naar de uitstallingen in de Gierstraat. Dit is al behandeld bij de het 
onderwerp terrassen.  

Vrienden van Bakenes hebben een schouw gehouden in hun wijk en een enquete 
uitgezet. Mn de enquete verwerken tot een helder punt is lastig.  
Het lijkt dat vele bewoners verkeer een belangrijk issue vinden en voorstander zijn 
van het invoeren van 30 km.  

6. Rondvraag 

Er zijn geen rondvragen. 

7. Sluiting van de vergadering 

Voorzitter sluit de vergadering om 21:33 uur 

Volgende vergadering is op 27 maart 2024 

8. Drankje voor bewoners en informeel samenzijn.  




